

## 廣東綫 - 行李及包裹託運服務

- 旅客免費攜帶手提行李限額如下：  
成人20公斤（傷殘人士自用摺疊式輪椅除外）；小童10公斤。每件行李外部尺寸，長闊高相加之總和，以不超過160厘米為限。超過以上規定應予託運。
- 超過手提限額的行李及包裹必須託運，託運費以5公斤為單位，不足5公斤亦以5公斤計算，最低之計費重量為10公斤。收費如下：

(以港元計算)

類別	紅磡←→廣州東	紅磡←→佛山
行李（每5公斤計算）	\$3.90	\$4.40
包裹（每5公斤計算）	\$12.10	\$13.50

東莞(常平)站不設行李/包裹託運及搬運服務

- 此外，行李/包裹託運須另付搬運費，每件行李/包裹(以不超過50公斤計算)的收費如下：

(以港元計算)

由收集處	至運送地點	收費	由收集處	至運送地點	收費
紅磡站 託運處	廣州東站四樓行李認領處 佛山站行李認領處	\$50.40	廣州東站四樓託運處 佛山站託運處	紅磡站 行李認領處	\$50.40

- 託運之行李、包裹，每件最小體積不小於0.01立方米，每位旅客託運之行李、包裹總重量不得超過50公斤。遇特殊情況，超過50公斤時，經雙方鐵路同意後方可辦理託運。
- 託運之行李重量在50公斤以內，按行李運費計算。超過50公斤（如包括傷殘人士自用輪椅在內則以75公斤計），超重部份按行李運費雙倍計算。
- 其他細節請向紅磡站行李託運辦事處或致電 (852)3689 1062查詢。

上述資料如有修改，將以車站公佈為準。

## Guangdong Line - Luggage/Parcel Consignment Services

- The free luggage allowance for each passenger is: 20 kg for Adult (excluded the folding wheelchair for the disabled) and 10 kg for Child. The total external measurement (i.e. length + width + height) of each piece of hand-carried luggage should not exceed 160cm. Any luggage in excess of the aforementioned limits should be consigned.
- Hand-carried Luggage/Parcel exceeding the above weight or dimensions must be consigned. The chargeable weight of each piece of luggage/parcel consigned is 5 kg or part thereof. The minimum chargeable weight is 10 kg. See the table below for the consignment charges rate:

(In Hong Kong Dollars)

Type	Hung Hom to/from Guangzhoudong	Hung Hom to/from Foshan
Luggage (per 5 kg)	\$3.90	\$4.40
Parcel (per 5 kg)	\$12.10	\$13.50

Consignment service is not available for travel between Hung Hom and Dongguan (Changping).

- The handling charges for each piece of luggage / parcel (not exceeding 50 kg) are as follows:

(In Hong Kong Dollars)

Check-in point	Pick-up point at destination	Charges	Check-in point	Pick-up point at destination	Charges
Consignment counter at Hung Hom Station	Luggage collection counter at 4/F, Guangzhoudong Station Luggage collection counter at Foshan Station	\$50.40	Consignment counter at 4/F, Guangzhoudong Station Consignment counter at Foshan Station	Luggage collection counter at Hung Hom Station	\$50.40

- The minimum size of each piece of luggage/parcel consigned shall not be smaller than 0.01 cubic meter and the total weight of luggage or parcel(s) consigned by each passenger shall not exceed 50 kg. Under special circumstances, luggage/parcel exceeding 50 kg can be consigned subject to the mutual consent of both railway parties.
- Consigned luggage weighs under 50 kg will be charged at the prescribed luggage rate. For any passenger consigning luggage in excess of 50 kg (75 kg for the disabled with a wheelchair), the overweight portion will be charged a double luggage rate.
- For more information, please contact the consignment office at Hung Hom Station or call (852) 3689 1062.

Please refer to the station notice for the latest information.